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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Garanič: 
Chcel by som sa opýtať. V minulosti mesto zabezpečovalo kultúrno-spoločenské akcie, ktoré 
sa konali na kúpalisku vlastnými zamestnancami, čo sa týka bezpečnosti. Prečo tomu tak 
nebolo tento rok, prečo sme si objednávali externú SBS? 
 
PhDr. Čižmár: 
Z toho dôvodu, pretože počet ľudí, to zn. návštevníkov tej kultúrno-spoločenskej akcie bol 
vysoký, dalo sa predpokladať na základe predbežného záujmu, aby sme kapacitne aj 
bezpečnostne zabezpečili túto akciu tak, ako máme na základe skúsenosti aj z minulých 
rokov, tak sme posilnili túto službu. Išlo o krok, ktorý bol v prospech občanov a v prospech 
zabezpečenia bezpečnosti občanov a samozrejme aj areálu kúpaliska, ktorý deň na to otváral 
novú letnú sezónu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


